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Angelika Świtalska
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie

                                                           
                                                                                                         
                                                           
                                                                 Interpelacja

                                                                                             Roman Ciepiela
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa

Zwracam się z wnioskiem o informację dotyczącą podjętych działań zmierzających do 
podwyżki cen biletów w komunikacji miejskiej. Jakie kroki dotąd podjęto? Na jaki efekt 
finansowy liczy miasto? Na co zostaną konkretnie przeznaczone pieniądze, które pojawią 
się po podwyżce cen biletów. 

Jakie podwyżki jeszcze samorząd wprowadzi/chce wprowadzić w tym roku? 

                                                                                                    Z poważaniem 
                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa

/-/ Angelika Świtalska

Otrzymują:
1x Adresat
1x Kancelaria Rady Miejskiej
1x Wydział Organizacyjny UMT
1x a/a


